



**CV**  
Primary Essence  
Natural cosmetics & aromatherapy  
www.cvcosmetics.eu

「來自大自然的精粹 | 獻給追求自然為本的您」

天然香薰品牌 CV Primary Essence 在1997年創立於西班牙巴塞隆納。始創人Mr. Joan Cano於1988年發現芳香療法的寶藏，於世界各地舉辦演講，分享香薰的療效。他深信大自然純潔的植物功效以及精油的療癒力量，並以精油為基礎，揉合世界上最具療效的方法和技巧，研發出一系列高效顯著的產品及療程，煥活出卓越非凡的效果，平衡心靈、身體及肌膚，使人回復本來之美。

使命：尊重生命自然循環及本質。

宗旨：與大自然融為一體。



CV Primary Essence產品大部份均取得ECOCERT認證，成份及來源均是純天然、可靠及安全。呵護肌膚，調和精神，放鬆心靈的天然護理產品是CV Primary Essence一直所堅持的精神。

The essence of the natural is the greatest luxury.

CV Primary Essence is born in 1997 in Barcelona with the aim of creating a natural professional brand in order to fulfill the requests of the most demanding therapists and beauty professionals that refuse to work chemicals and petroleum derivatives. Since that day we have been walking a long path in which, being more and more aware of the world we are surrounded by and our responsibility towards it, we have reinvented luxury cosmetics in order to leave superficiality behind and bond them to the Mother Nature.

This is how Ecoluxe is born, a concept that has become our work philosophy. He is convinced that nature's pure plant function and healing power of essential oils, based on essential oils, combines the world's most effective methods and techniques, and develops a series of highly effective products and treatments that revitalize extraordinary excellence. The effect is to balance the mind, body and skin, and to restore the original beauty.

Vision: Respect the natural cycle and essence of life.

Mission: Integrate with nature.




Terms & Conditions 條款及使用細則

The Diamond Club

香港銅鑼灣糖街1號銅鑼灣商業大廈12樓1201室 Tel.: (852) 2577 2333  
Rm 1201, Causeway Bay Comm. Bldg., 1 Sugar Street,  
Causeway Bay, Hong Kong

營業時間：10:00 - 21:00 / 22:00 (星期一至五) 視乎預約時間而定  
09:00 - 20:00 (星期六及日)



  CV Primary Essence Hong Kong | 



**CV**  
Primary Essence

*Price List*

# Facial Treatment

## 面部護理

**Aromatherapy Facial 香薰面部護理** 50mins HK\$490  
(Age Stop / Lifting / Balancer / Cell renew 延緩衰老 / 提升 / 平衡油脂 / 更生)

Anti-wrinkle, repair, cell renew, firming, balances the oily-prone skins  
為肌膚提供不同需要，抗皺、修復、細胞更生、緊緻、平衡油脂

**Tangerine (Mandarin) Facial 柑桔面部補濕護理** 50mins HK\$490  
Enriched with vitamin C, exfoliating, draining, calming and soothing  
豐富維生素C，去角質、排水、鎮靜舒緩

**Geranium Facial 天竺葵細緻面部護理** 60mins HK\$590  
(Regenerates, Regulates hormones)  
Regenerates, tones, regulates sebum secretion, balance hormones  
更新，調節油脂分泌問題、平衡荷爾蒙、令膚色紅潤

**Ylang-ylang Facial (Cell Renew) 依蘭細胞更生面部護理** 60mins HK\$590  
Cell regenerating, sebum balancing and healing. It also works as an antidepressant  
促進細胞再生、平衡油脂分泌、緩和情緒、使人感到歡愉

**Frankincense Facial (Firming) 乳香緊緻面部護理** 60mins HK\$590  
Efficient against stretch marks and wrinkles, soothe anxiety, nervous tension  
延緩衰老、舒緩焦慮及神經緊張

**Lavender Facial (Calming, Relaxing) 薰衣草舒緩面部護理** 60mins HK\$490  
Calming, relaxing and mind balancer  
鎮靜、平衡身心靈、舒緩緊張

**Lemon & Grapefruit Facial (Whitening) 檸檬西柚美白面部療程** 60mins HK\$590  
Purify and detoxifying, whitening, firming, enhance vitality.  
淨化收斂、美白、收緊肌膚、提升活力

**Afrodita Rose Facial 嫵媚誘肌面部療程 (大馬士革玫瑰)** 70mins HK\$960  
Moisturizing and regenerating, balance menstrual problems, hormonal disorders.  
滋潤及再生、膚色紅潤、平衡荷爾蒙、增加女性魅力

**Jasmine Face Treatment 茉莉面部療程** 90mins HK\$960  
Recommended for sensitive and dry skin. Relaxing and antidepressant.  
It develops the seduction power on women.  
適合乾性及敏感肌膚，放鬆舒緩、平衡荷爾蒙、為女性提升自信

**Neroli Face Treatment 橙花面部療程** 90mins HK\$1,050  
Suitable for mature skin. It is a powerful moisturizing and revitalizing oil.  
Stimulates the cell reproduction. Antidepressant, relaxing and sedative.  
Provide mental wellbeing, harmony, calm and inner peace  
適合成熟肌膚，強效保濕、刺激細胞更生、放鬆和鎮靜作用、  
平衡情緒、改善失眠問題

**Bulgarian Rose Therapy Treatment 保加利亞玫瑰嬌柔療程 (Coming Soon)**  
It has a powerful anti-wrinkle effect, regenerates the skin.  
Balances the hormonal system, depurates toxins, antidepressant,  
moisturizing, providing a state of wellbeing  
促進細胞再生、刺激血液循環、平衡女性荷爾蒙、清除毒素、  
滋潤肌膚、平衡身心靈



# Body Massage

## 身體按摩

**Tea Tree Back Massage 茶樹淨化背部按摩** 45mins HK\$450  
Purification with anti-inflammatory effect, regulating sebaceous glands, smoothing skin  
淨化、具消炎作用、調節皮脂腺、平滑膚質

**Pregnancy Massage 孕婦舒緩按摩** 50mins HK\$590  
Eliminate back soreness from pregnancy. Reduce swelling on feet and arm,  
prevent stretch marks.  
放鬆腰背壓力、消除手脚浮腫、預防妊娠紋

**Toning (Tired Legs) Massage 腿部舒緩按摩** 60mins HK\$490  
Improve circulation and feel them lighter. Revitalizes your legs.  
Provides freshness and regulates alterations on the blood capillaries.  
舒緩腿部沉重及疲倦感、消除腫脹、恢復活力、適合經常站立或坐著人士

**Geranium Massage 天竺葵平衡荷爾蒙按摩** 60 / 90mins HK\$650 / HK\$950  
(Regenerates, Regulates hormones)  
Regenerates, tones, refreshes and regulates sebum secretion and hormones  
再生、調整、清新和調節皮脂分泌及荷爾蒙

**Marigold (Sensitive Skin) Massage 修護療膚按摩** 60 / 90mins HK\$650 / HK\$950  
Moisturizes and regenerates, soothes sensitive skin and protects skin regenerating tissues  
滋潤及再生、舒緩皮膚敏感不適、保護皮膚

**Anti-stress (Relaxing) Massage 減壓舒緩(放鬆)身體按摩** 60 / 90mins HK\$680 / HK\$980  
Relaxing and fighting stress, antidepressant and balancing  
釋放疲勞、舒緩壓力

**Aromatherapy Massage (Detox / Stop / Feel / Relax) 香薰身體按摩 (排毒 / 舒緩肌肉 / 愉悅 / 舒緩)** 60 / 90mins HK\$680 / HK\$980  
Detox: Cleansing, anti-cellulite, slimming  
排毒：淨化作用、消除毒素、減少脂肪  
Stop: Pain therapeutics, muscle spasms relief, calming baths  
舒緩肌肉：專業護理配方能釋放及減少肌肉緊張，舒緩痛感  
Feel: Sensual rituals, seductive rituals  
愉悅：甦醒感官觸覺，讓男女情緒昂揚，如沐春風  
Relax: Anti-stress therapeutics, body & mind soothers, relax  
舒緩：抗壓、舒暢身心靈、放鬆

**Skin Renew (Lavender) Massage 細胞更生(薰衣草)按摩** 60 / 90mins HK\$680 / HK\$980  
Brighten the skin, regenerates  
明亮光澤、細胞更生

**Aritiol (Muscle pain) Massage 鎮痛舒肌按摩** 60 / 90mins HK\$690 / HK\$990  
Soothing and anti-inflammatory essences that alleviates tensions,  
reduces joint and muscular pain, enhances vitality  
舒緩疲勞及痛症、減小關節壓力及腫脹感、提升活力

**Firming Massage 緊緻美體按摩** 60 / 90mins HK\$690 / HK\$990  
Skin regains firmness and elasticity through massage  
收緊肌膚、提升彈性

**Perfect Body Lipout Massage 完美纖體身體按摩** 60 / 90mins HK\$690 / HK\$990  
Drainage and detoxification, burning fat, accelerating blood circulation  
排水排毒、燃燒脂肪、加速血液循環

**Neroli Massage 橙花身體按摩** 90mins HK\$1,050  
Improve skin elasticity, balances hormones secretion, cheerful  
增加皮膚彈性、平衡荷爾蒙分泌、令心情開朗

**Bulgarian Rose Massage 保加利亞玫瑰身體按摩** 90mins HK\$1,250  
Moisturizes skin, balances hormones, increases femininity and enhances self-confidence  
滋潤肌膚、平衡荷爾蒙、增加女性魅力、提升自信

## Body Treatment 身體護理

**Perfect Lipout Tummy 完美纖體療程 (腹部)** 45mins HK\$490  
Detoxifies, kick the fats away, cellulite and shape  
加速血液循環、消脂、排毒及收形

\*Leading Therapist Service +\$80 | \*Chief Therapist Service +\$180

B E R N A R D  
**CASSIERE**  
 PARIS  
 BEAUTY BY NATURE



TREATMENT  
**SERVICE**

PRICE LIST

香港銅鑼灣糖街1號銅鑼灣商業大廈12樓1201室  
 Rm.1201, 12/F., Causeway Bay Commercial Building,  
 1 Sugar Street, Causeway Bay, Hong Kong

Tel : (852) 2577 2333

**Professional Treatment**  
 with Head Massage

- \$390 45 mins A La Carte Facial  
個人調配護理
- \$460 60 mins Collagen Nourishing Facial  
冬日滋補面部護理
- \$590 60 mins Bilberry Facial  
藍莓紓緩抗敏護理
- \$590 60 mins Bamboo Hydrating Facial  
青竹蘆薈水份護理

**Institute Treatment**  
 with Head and Hand Massage

- \$630 60 mins AHA & Cranberry Microdermabrasion Treatment  
紅莓煥膚更新療程

**Luxurious Institute Treatment**  
 from Head to Toe

- \$720 60 mins Blood Orange Energizing Facial Treatment  
血橙注能面部療程
- \$980 60 mins Honey Oxygenating Institute Treatment  
蜜糖增氧亮白專業療程
- \$980 60 mins Tribal Traditional Institute Treatment  
土著古方多效專業療程
- \$1,050 60 mins Bamboo-Aloe-Vera Hydra Lock Treatment  
青竹蘆薈注水鎖水療程
- \$1,080 60 mins Time Interceptor™ Institute Treatment  
長青樹不老療程
- \$1,780 60 mins Diamond Institute Treatment  
鑽石極緻活肌逆齡專業療程

**Eye Contour Enhancer**

- \$280 ----- Relaxing Eyelashes Perming  
電眼睫毛
- \$350 30 mins Eyes Look Better  
眼部護理
- \$490 45mins Cornflower Soothing Eye Treatment  
矢車菊舒緩眼部療程

**Body Treatment**

- \$690 60 mins Pineapple Sublime Legs Treatment  
熱帶香氣極緻腿部療程

**Paraffin Waxing**  
 with Post Depilatory Cream (脫毛護理)

- \$150 Shaping Eyebrows 修剪眉形
- \$190 Chin, Upper Lip 唇部
- \$250 Underarms 腋下
- \$280 Bikini 比堅尼
- \$280 Half Legs 小腿
- \$280 Half Arms 前臂
- \$390 Full Arms 全手臂
- \$480 Full Legs 全腿
- \$490 Back/Chest 背部/胸膛

\* LEADING SERVICES +\$80

\* CHIEF SERVICES +\$180



## ALQVIMIA Philosophy

East meets West, Aromatherapy with Ying and Yang

ALQVIMIA, found in 1984, is a brand which totally integrated into its natural surroundings. Our master concept is to extract the soul from the highest quality of plants and flowers with the addition of Chinese theory of Yin and Yang. To ensure the liberation of perfect natural essences, ALQVIMIA emphasizes on the effectiveness of the active ingredients with respect to the different polarity. With our Yin and Yang theory, ALQVIMIA provides the perfect treatment to enhance your health, your harmony, and your absolute beauty.



### 殿堂級香薰品牌

西班牙專業香薰品牌 ALQVIMIA，創立於 1984 年，百分百天然。是 ALQVIMIA 的宗旨，並堅持從世界各地搜羅最上乘野生植物。ALQVIMIA 亦深明「陰陽平衡」便是美的哲學，她著重精油本身的功效，也須配合香薰的陰陽屬性，透過陰陽測試，選擇合適的香薰並運用於療程中，平衡整體的陰陽屬性，加強療效效果，發揮香薰最大功效，滋潤身心，達至美麗、健康。



創辦人  
Mr Idili

ALQVIMIA Urban Spa (2012 年 10 月開幕)  
香港銅鑼灣告士打道 280 號世界貿易中心 32 樓 3205-06 室  
營業時間：10:00 - 21:00 (星期一至六)  
09:00 - 19:00 (星期日)  
Tel: (852) 2577-2333

ALQVIMIA Urban Spa  
香港銅鑼灣軒尼詩道 489 號銅鑼灣廣場 1 期 2 樓 202-203 號舖  
營業時間：11:00 - 22:00 (平日)  
10:00 - 22:00 (星期六、日)  
Tel: (852) 2577-2333

ALQVIMIA Treatment Centre  
九龍灣宏開道 16 號德福大廈 14 字樓 1410 室 (近德福廣場二期)  
營業時間：10:00 - 21:00 (平日及星期六)  
09:00 - 19:00 (星期日及公眾假期)  
Tel: (852) 2243-3337

ALQVIMIA Boutique (2012 年 12 月開幕)  
香港銅鑼灣告士打道 280 號世界貿易中心地下 G016-17 號舖  
營業時間：11:00 - 22:00 (星期一至日)  
Tel: (852) 2577-2100

ALQVIMIA Boutique  
九龍尖沙咀彌敦道 63 號國際廣場地鐵層 25 號舖  
營業時間：10:00 - 22:00 (星期一至日)  
Tel: (852) 2243-3377

ALQVIMIA Boutique  
澳門威尼斯人®度假村-酒店大運河購物中心 2606 號舖  
營業時間：10:00 - 23:00 (星期日至四)  
10:00 - 00:00 (星期五、六)  
Tel: (853) 2882-8698

### Terms and Conditions 條款及使用細則

1. Trial treatment is valid within 2 months (started from the date of purchase)  
凡選購任何首次試做護理 / 療程，有效期為 2 個月 (由購買日起計算)
2. Purchase 5 times or value \$10,000 below treatment package, package is valid within 6 months (started from the date of receiving the treatment)  
凡選購 5 次或以上或價值 10,000 以下之療程組合，有效期為 6 個月 (由享用療程起計算)
3. Purchase 10 times or value more than \$10,000 treatment package, package is valid within 12 months (started from the date of receiving the treatment)  
凡選購 10 次或以上或價值 10,000 以上之療程組合，有效期為 12 個月 (由享用療程起計算)
4. Cancellation and amendment are only accepted 24 hours prior to the day of service.  
顧客欲更改或取消預約，請於原訂預約時間前 24 小時通知。
5. The Chinese version of these Terms and Conditions shall prevail wherever there is a discrepancy between the English version and the Chinese version.  
以上條款及細則中，英文文本如有差異，一概以中文文本為準。
6. All matters and disputes are subject to the final decision of ALQVIMIA.  
ALQVIMIA 保留最終決定權。



ALQVIMIA  
BOUTIQUE & SPA

## Price List

## BODY, HEALTH, MIND 身心靈護理

Alqvimia Health Test 健康測試  
(包括陰陽測試、生理年齡診斷、心靈 / 情緒診斷)

45mins HK\$300



## OTHER TREATMENT 其他護理

With Ox Bone Facial Service	+ \$100
With Jade Service	+ \$150
Ear Candling 香薰耳燭	HK\$280
Moxa Treatment 香薰艾條療法 (選用保加利亞玫瑰、橙花或檀香精華油，價格為 \$590)	45mins HK\$490 / 590
Relaxing Eyelash Perming 電眼睫毛	HK\$280
Paraffin Waxing with Post Depilatory Cream 脫毛護理	
Shaping Eyebrows 修剪眉形	HK\$150
Chin, Upper Lip 唇部	HK\$190
Underarms 腋下	HK\$250
Bikini 比堅尼	HK\$280
Half Arm 前手臂	HK\$280
Half Leg 小腿	HK\$280
Full Arm 全手臂	HK\$390
Full Leg 全腿	HK\$480
Back / Chest 背部 / 胸膛	HK\$490

## HAND AND FOOT THERAPIES 手足護理

Aroma Hand Treatment 香薰手部護理 Remove excessive cuticles, and improve the growth of nails and soften skin by massaging hands with essential oil. 去除多餘角質層，並用香薰按摩油作按摩，有助指甲生長，令雙手更柔滑細緻。	30mins HK\$300
Aroma Foot Treatment 香薰腳部護理 Exfoliate with Dead Sea salt will purify, stimulate mirco-circulation, and will enhance the healthiness of feet by massaging with essential oil. 以死海鹽作磨砂，排走毒素，刺激微循環，再以香薰油按摩，保護雙腳健康。	30mins HK\$380
Anti-vasodilatation Massage 改善靜脈曲張腳部按摩 Professional and unique massaging skill with essential oil specialize for feet will relieve from varicosity, tiredness and soreness. 配合獨特手法及香薰護足產品按摩，舒緩靜脈曲張，去除疲倦酸痛。	60mins HK\$490
Anti-vasodilatation Treatment 改善靜脈曲張腳部護理 Massage leg's lymph & acupuncture points with the most suitable essential oils according to the Ying / Yang theory will relieve legs from varicosity, soothe tiredness, and eliminate swelling. (Treatment includes: Peeling with Dead Sea Salt, Massage, Mud Wrap) 配合陰陽理論而挑選合適的精油作腿部穴位淋巴按摩，改善靜脈曲張，消除厚繭，並化解疲倦及水腫。(療程包括：海鹽磨砂、按摩、包泥)	60mins HK\$730



## FACE TREATMENT 面部護理

**Luxury Eye Treatment 去倦明眸** 30mins HK\$390  
Lightens dry lines, eliminates swelling eyes and dark circle, and enhances firmness and elasticity for the eyes. 消除黑眼圈、浮腫、眼袋、減淡乾紋、緊緻眼部。

**Neck Treatment 頸部護理** 30mins HK\$390  
Specific deep massage to tone the neck skin to improve double chin, firmness, elasticity, smoothness and improve neck line.  
針對性深層組織按摩，收緊雙下巴，增強下巴及頸部肌膚彈性、抗皺紋、平滑頸部肌膚、提升下顎位置線條。

**Lavendin Cleansing Facial 舒緩醒目薰衣草** 30mins HK\$290  
Relaxes and helps skin to regain healthiness.  
透過肌膚、嗅覺直達中樞神經，消除壓力、放鬆情緒，重現朝氣活力。

**Orange Moisturizing Facial 甜橙補水** 30mins HK\$290  
Enriches water reserve instantly and is highly recommended for sensitive & fragile skin.  
短時間內提高肌膚水分含量，特別適合乾性及敏感性皮膚人士選用。

**Aromatic Facial 多效香薰面部護理** 45mins HK\$420  
(Grapefruit / Palmarosa / Petit Grain / Cypress 西柚 / 玫瑰草 / 苦橙葉 / 絲柏)  
Moisturizes, whiten, lightens fine lines, balances sebum secretion, eliminates irritation, protects, purifies, reduces pressures, enhances happiness.  
分別提供美白、保濕及減淡細紋、平衡油脂及降紅，以及修護及排毒，同時能減壓及愉快心情，適合繁忙人士選用。

**Rosemary / Lavender Deep Cleansing Facial** 50mins HK\$490  
薰衣草 / 迷迭香深層清潔  
Skin can finally breath again! This treatment will clean pores, eliminate dead cells, improve and prevent blackheads. 深層清潔肌膚，去除老化各質層及堵塞毛孔的污垢，讓皮膚重新呼吸。

**Anti-Stress Facial 悠閒緩壓** 50mins HK\$490  
Relieves from stress and improves emotions through the central nervous system.  
透過肌膚、嗅覺直達中樞神經，消除壓力、放鬆情緒，重現朝氣活力。

**Sweet Dream Facial 好睡甜夢** 50mins HK\$490  
Improves insomnia, eliminates anxiety and depression by the aromatic ingredients.  
香薰成分可改善失眠、放鬆神經，趕走焦慮及憂鬱。

**Oil Control Facial 控油祖祖巴** 50mins HK\$490  
Solve various skin problems such as excessive dead cells and sebum secretion, and dehydrated oily skin.  
去油、控油功效，保持臉兒清爽，改善油脂過剩的問題。

**Blemish Fighter Facial 聖約翰魅力** 60mins HK\$520  
Combination of St.John's Wort oil and various essential oils will eliminate acne marks, promote wounds healing, and is highly recommended for oily to acne skin.  
有效清除油脂粒及鎮靜皮膚，加速傷口癒合，減化印痕，適合油性及暗瘡皮膚選用。

**Mandarin Hydrating Facial 柑桔滋潤 (頭部按摩)** 60mins HK\$520  
Mandarin will hydrate skin instantly and will soften skin, enhance happiness, and improve sleeping quality. 柑桔能瞬間提升肌膚水分，其溫和的修復作用，令肌膚更柔軟，亦可愉快心境及幫助人入睡。

**Aromatherapy Hydrating Facial 香薰保濕 (頭部按摩)** 60mins HK\$580  
A hydrating booster facial with petit grain essential oil to enhance confidence & uplift your mood.  
一個使人放鬆心情的水份療程，提升自信及滿足感，有助尋回自我。

**Geranium Radiance Treatment 天竺葵光采 (頭部按摩)** 60mins HK\$590  
Geranium will clear pores, cure skin problems caused by sebum secretion by balancing hormones, cure wounds, and stimulate lymph circulation.  
天竺葵能暢通毛孔，平衡因荷爾蒙失衡而引起的油脂分泌問題、修護傷口，以及刺激淋巴循環。

**Ylang-ylang Relaxing Treatment 依蘭減壓 (頭部按摩)** 60mins HK\$590  
Ylang Ylang will balance sebum secretion, improve insomnia, soothe anxiety and nervous tension.  
依蘭能平衡油脂分泌，對於緩和緊張及改善失眠等具顯著功效。

**Frankincense Smoothing Treatment 乳香平滑 (頭部按摩)** 60mins HK\$590  
Frankincense will rejuvenate skin, calm emotion, and eliminate anxiety by stimulating cells regeneration, smoothen and firm pores, lighten scars, and enhances elasticity.  
乳香能刺激細胞更生、平滑及收細毛孔，改善現症，增加彈性，令肌膚重回青春活力，更可平靜心境及消除焦慮。

**Cleopatra Treatment 迷人埃及妖后 (頭部按摩)** 60mins HK\$590  
Cleopatra treatment will increase self-confidence, soothe from stress and nourish skin.  
專為都市女性而設，可平滑、深層滋潤肌膚，以及提升自信、緩和日常工作壓力。

**Ginger Mandarin Facial 柑薑面部護理 (頭部按摩)** 60mins HK\$590  
An energizing facial to enhance radiance, moisturizes, awakens skin by soothing from stress, and supplementing minerals & nutrients.  
補充水分、舒緩受壓皮膚、補充礦物質及營養，薑柑給予和暖感覺，喚發身心，令肌膚回復生氣有光澤，注滿生命力。

**Chamomile Sensitive Skin Treatment 甘菊舒緩敏感 (頭部按摩)** 60mins HK\$650  
Especially suitable for sensitive skin by soothing irritation, calming, moisturizing, and balancing pH value.  
鎮靜、降紅腫，並可平衡皮膚 pH 值及補充水分，特別為敏感人士而設。

**Ice Ball Facial 冰球收緊舒緩 (頭部按摩)** 60mins HK\$720  
Cool feeling from two lollipop-shaped ice balls during the massage will calm allergies, decongest blood capillaries, and minimize pores effectively.  
備有 1) 冰鎮敏感及 2) 緊緻毛孔兩款，透過凍棒釋放出來的微微清涼感覺，有助改善敏感，發揮收斂微血管、降紅、緊緻等作用。

**White Light Treatment 美白之光 (頭部按摩、淋巴按摩)** 70mins HK\$780  
Unique and professional acupuncture massage techniques with White Light Facial Oil will eliminate lentigo, enhance positive mood and whitening result.  
獨創的穴位及經絡按摩手法，再配合美白之光精華，從身心、呼吸，進一步擊退色斑，亮白膚色，提升情緒、美白效果更顯著。

**Moisturizing Treatment 補充水分 (頭、手部按摩)** 75mins HK\$800  
Nourishes, reduces fine lines, and prevents dehydration.  
迅速解決肌膚缺水問題，亦能減去乾紋及細紋，軟化肌膚。

**Baby Face Treatment 幼嫩平滑 (頭、手部按摩)** 75mins HK\$800  
This facial treatment is great for nourishing, and lightening expression lines.  
深層滋潤、補充所需養分，淡化表情紋，去除不必要的紋理，讓肌膚回復彈性。

**Firming Treatment 立見緊緻 (頭、手部按摩)** 75mins HK\$850  
Improves skin's firmness and remodels face contour by stimulating regeneration of collagen and elastin fibers. 刺激皮膚彈性纖維再生、提升鬆弛的肌肉，達至瘦面、緊緻輪廓效果。

**「V」 Face Slimming Facial 擊塑「V」面提升療程** 60mins HK\$900  
(頭部按摩、淋巴按摩)  
Combining signature Body Sculptor Oil with natural oils to shape your face, dissolve fats, detoxify, firm and tone the skin.

利用純香薰油及皇牌 Body Sculptor Oil，以專業按摩手法提升淋巴及血液循環，排毒排水，擊散面部頑固脂肪，提升彈性，瞬間見證「V」面、瘦面效果。

**Jasmine Treatment 茉莉面部療程 (頭、手部按摩)** 90mins HK\$960  
Jasmine will moisturize skin, improve skin resistance, and enhance feminine wisdom and attractiveness. This treatment is designated for dry and sensitive skin, and working ladies.  
茉莉能深層滋潤、增強肌膚抵抗力、改善因荷爾蒙而引起的問題，以及增添女性自信及魅力，專為乾性、薄弱的膚質而設，都市女性亦適合。

**Neroli Treatment 橙花面部療程 (頭、手部按摩)** 90mins HK\$1,000  
Neroli will eliminate skin allergies, balance sebum secretion, lighten the appearance of capillaries, boost happiness, and reduce stress and anxiety. Suitable for sensitive and fragile capillaries skin.  
橙花能減退敏感、減退微血管表現、平衡油脂分泌，亦可愉快心境，減輕焦慮及壓力。適合脆弱及敏感皮膚選用。

\* Leading Therapist Service +80 \* Chief Therapist Service +\$180



## BODY MASSAGE 身體按摩

**Unwind Massage 心靈小息 (頭部、肩頸按摩)** 30mins HK\$350  
Soothes the nervous tension, releases headache and muscle pain caused from anxiety, and restores energy through the soothing lymphatic and acupuncture massage on head, neck and shoulders.  
透過通淋巴及按摩頭及肩頸穴道、經絡 (任脈、督脈、三焦經脈、膀胱及膽經脈)，幫助身體排走毒素，強化身體機能，緩和情緒，消除疲憊，身心即時充滿能量！

**Back Massage 香薰背部按摩** 45mins HK\$450  
Purifying massage to eliminate acnes, reduce inflammation, antiseptic, protect delicate and sensitive skin.  
美容師先為你淨化背部皮膚，然後從 3 款按摩油中，挑選適合你所需的作按摩，達到舒緩背部肌肉，促進全身血液循環，使你疲勞全消。

**Moisturizing Warm Massage 香薰暖身保濕按摩** 45mins HK\$540  
Warm massage oil combined with various kinds of moisturizing essential oil will prevent skin from dehydration and irritation.  
暖暖的按摩油配合多種保濕香薰，提升肌膚的天然脂質，解決肌膚又乾又癢的情況。

**Pregnancy Body Massage 孕婦身體按摩 (懷孕必選)** 50mins HK\$590  
Gentle and soothing massaging techniques with natural base oil will eliminate back soreness from pregnancy, reduce swelling on feet and arms, and prevent stretch marks.  
天然植物底油配合輕柔舒緩手法，替孕婦去除背部疲勞，減輕手脚浮腫，預防妊娠紋。

**Sweet Dream Massage 甜夢按摩** 60mins HK\$650  
Do you have difficulties sleeping? Improve insomnia, reduce stress and sadness, and increases creativity. 改善失眠，並可安撫情緒，趕走壓力、焦慮及憂鬱，使思維回復平靜，增強創作力。

**Chamomile Massage 洋甘菊舒緩按摩** 60mins HK\$650  
Combats muscular pain with anti-inflammation action, smoothes the emotions & leads calm, strengthen and improve sensitive skin.  
具消炎作用、舒緩疲憊及肌肉酸痛，改善敏感膚質及安撫情緒。

**Geranium Massage 天竺葵保濕按摩** 60mins HK\$650  
The Egyptian geranium is one of the most prestigious oils & is recognized for its hormonal, circulation, moisturizing properties.  
平衡女性荷爾蒙、刺激淋巴循環、更生細胞、保濕，增加自信。

**Aromatherapy Body Massage 香薰按摩** 60mins HK\$680  
(Anti-Stress / Relaxing / Energizing / Cleopatra 減壓 / 舒緩 / 提神 / 埃及妖后)  
4 types of body massages oils which will bring your mind and body in harmony.  
4 款身體按摩護理自由選配，讓身心靈重回平衡。

**Muscle Pain Massage 舒展脈絡** 60mins HK\$690  
This massage acts as painkiller which relieves muscle pains and aches, stimulates nervous system, and purifies. 緩和因疲勞、神經緊張而引致的肌肉酸痛，並排走毒素，重整及提高神經系統的運作。

**Lymphatic Drainage Body Massage 淨體排毒** 60mins HK\$690  
Strengthens self-defense, improves drainage, eliminates water retention, and enhances immunity. 暢通淋巴，幫助身體排出毒素及水分，提升身體免疫力，改善膚質及膚色，減退浮腫。

**Firming Massage 緊緻身體按摩** 60mins HK\$690  
Skin regains firmness and elasticity through tonifying massage and essential oils (lemongrass, lemon, geranium, patchouli, cypress).  
檸檬草、檸檬、廣藿香、天竺葵及絲柏香薰油有助收緊肌膚，增加彈性。

**Weight Loss Massage 去脂排水** 60mins HK\$750  
Prevents water retention and helps weight loss by stimulating blood circulation and eliminating excessive water and toxins.  
刺激體內血液循環，全面排走體內多餘水分及毒素，將腫脹問題完全擊散。

**Body Sculptor Massage 摩力塑身** 60mins HK\$790  
Reshapes the body by eliminating fat, purifying and firming.  
修護、減去臀部、收緊手臂，塑造 S-shape 的完美身形，擊散厚脂肪，全面擺脫肥胖體態。

**Anti-Cellulites Massage 去橙皮脂肪** 60mins HK\$820  
Target hard-to-treat cellulites, enhances blood circulation, and eliminates the accumulation of fat cells. 重點針對蜂窩組織炎及橙皮脂肪之出現，促進微循環，燃燒脂肪，並防止脂肪再次積聚。

**Relaxing Massage with Warm Herbal Ball 舒泰身心熱包按摩**  
1. **Anti-Stress / Muscle Pain Killer 減壓 / 消除肌肉酸痛** 60mins HK\$780  
2. **Bulgarian Rose 保加利亞玫瑰** 60mins HK\$990

Combined with relaxing manual massage, the herbal ball is pressed along acupressure zones, with rolling and circular motion to increase blood circulation, lymphatic drainage and stimulate the flow of energy. Beneficial for muscular tightness or pain, and balance the mind.  
人手按摩配合暖暖的熱包，可消除壓力及疼痛 (尤其關節痛)，並透過於不同位置的海鹽包淨化身體的負能量，3 重按摩讓身心即時重獲舒適滿足。

**Body Harmony Massage 愉快心境** 75mins HK\$830  
Improves the efficiency on work and concentration by soothing the day-to-day tension, stress, and anxiety. 緩解繁重瑣碎事務所帶來的緊張、壓力、憂慮，並能提高工作力，讓身心靈達至和諧平衡。

**Neroli Body Massage 橙花公主** 90mins HK\$1,050  
Neroli referred to as the Princess of Essential oil which will stimulate cells regeneration, strengthen skin structure, enhance elasticity, improve insomnia, and eliminate anxiety and depression.  
橙花貴為精油公主，刺激健康細胞生長，有助修護身體皮膚組織，提升彈性；對消除緊張、抗沮喪、改善睡眠。

100% Naturally Luxurious Cosmetics with organic active ingredients



## BODY TREATMENT 身體護理

(Peeling with Dead Sea Salt, Massage, Wrap 海鹽磨沙、按摩、包泥)

**Back Body Glow 背部海鹽磨沙** 30mins HK\$380  
Your back is polished with dead sea salt. Skin regains softness and silkiness.  
改善粗糙的背部皮膚，有效去除身上老化角質層及污垢，增加皮膚柔軟度及通透度。

**Refriming Treatment 緊緻身形**  
1. **Arms 雙臂** 30mins HK\$380  
2. **Tummy 腹部** 45mins HK\$480  
3. **Hip 臀部** 45mins HK\$540  
4. **Buttock to Legs 下身** 60mins HK\$690

Specialize in reducing stretch marks, and regaining skin firmness and elasticity by stimulating the collagen regeneration and elastin tissue.  
針對身體鬆弛的肌膚，激發膠原及彈性纖維再生，緊緻皮膚，減淡妊娠紋。

**Weight Loss Treatment 輕盈盡展 (針對水腫)**  
1. **Arms 雙臂** 30mins HK\$380  
2. **Tummy 腹部** 45mins HK\$490  
3. **Hip 臀部** 45mins HK\$540  
4. **Buttock to Legs 下身** 60mins HK\$790

Detoxifies and improves water retention by stimulating the circulatory system and metabolism.  
加強血液循環及新陳代謝，排走體內毒素及水分。

**Body Sculptor Treatment 雕塑嬌軀**  
1. **Arms 雙臂** 30mins HK\$380  
2. **Tummy 腹部** 45mins HK\$490  
3. **Hip 臀部** 45mins HK\$540  
4. **Buttock to Legs 下身** 60mins HK\$790

Kick the fats away and regain your S-shaped figure by eliminating fat, purifying, and firming.  
百分百天然特強消脂威力，一次過發揮瘦脂、排水排毒及收形作用，瞬間營造出 S-shape 線條。

**Back Treatment 背部淨化療程** 60mins HK\$680  
Purifies and balances sebum secretion and acnes on the back area, antiseptic, and maintains the pH value.  
淨化背部油脂粒及暗瘡，消炎殺菌，預防暗瘡形成，並有效平衡油脂分泌。

**Bust Volume Beauty Treatment 豐盈擴胸誘惑** 70mins HK\$980  
100% natural ingredients will elevate and enlarge busts by stimulating the mammary glands.  
100% 天然香薰成分能刺激乳線，令平坦的乳房增大及提升，快速見效，並可嫩滑胸肉膚質，展現玲瓏曲線。

**Bust Firming Beauty Treatment 健胸收緊誘惑** 70mins HK\$980  
Reshaping and firming the breasts by the unique massaging technique with 100% pure essential oils.  
獨有的按摩手法配合 100% 天然香薰成分，有效即時提升及結實乳房，重塑豐盈堅挺的誘人線條。

**Anti-Cellulite Treatment 纖盈療程 (針對橙皮脂肪)**  
1. **Hip 臀部** 45mins HK\$540  
2. **Buttock to Legs 下半身** 60mins HK\$880

Eliminates cellulites around the hip and thigh area by improving microcirculation, and dissolves fat cells.  
針對臀部、腿部蜂窩組織及橙皮脂肪之積聚，瞬間分解脂肪細胞。

**Moisturizing Body Treatment 身體保濕療程** 75mins HK\$880  
Skin regains softness and suppleness.  
舒緩繃緊乾燥的嬌軀，阻止水分繼續流失，高效滋養。

**Slimming Wrap Treatment 去水排毒束身** 60mins HK\$980  
The wrapping bandages contain various essential oils, sea salt, and slimming Dead Sea Mud. Our therapist will wrap your body with wrapping bandages and heat blanket to slim and firm the body by cleaning pores and the lymph system, and strengthen the purifying and slimming effect.

纖體束身帶蘊含香薰、海鹽及纖體死海泥，再配以熱墊包裹全身，有效暢通毛孔及淋巴系統，加快淨化排毒及去水的速度，讓身體更輕盈。

**Neroli Body Treatment 橙花公主身體療程** 90mins HK\$1,420  
Neroli has wide medication value which will relax and improve happiness by enhancing skin elasticity, lightening stretch marks, balancing hormone secretion, purifying, reducing body odor, improving sexual relationship and easing menstrual cramps.

「精油公主」橙花具廣泛的療效：增加皮膚彈性、減淡妊娠紋、平衡荷爾蒙分泌、改善體內廢物積聚、減淡體味、催情、改善神經痛，令精神獲得深度放鬆，使心情開朗等。